

WORKERS' COMPENSATION ACT

Pursuant to the provisions of Section 38 of the *Workers' Compensation Act*, the Board is pleased to and doth hereby order as follows:

1. The physical impairment rating schedule to be used for the determination of the percentage of physical impairment shall be The American Medical Association Evaluation of Permanent Impairment Guide.

2. The dollar value of the percentage of physical impairment arising out of the injury shall be at least \$1,000 and not more than \$40,000 for total physical impairment.

3. This physical impairment rating schedule is applicable to all claims reported after March 1987.

4. Board Order 1982/02 establishing a physical impairment rating schedule is hereby revoked.

5. This order shall be deemed to be in force April 1, 1987.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 20th day of February, A.D., 1987.

Chairperson

LOI SUR LES ACCIDENTS DU TRAVAIL

Conformément aux dispositions de l'article 38 de la *Loi sur les accidents du travail*, il plaît à la Commission de décréter ce qui suit :

1. L'échelle d'évaluation de l'invalidité physique à utiliser pour établir le pourcentage d'invalidité physique est The American Medical Association Evaluation of Permanent Impairment Guide.

2. La valeur pécuniaire du pourcentage d'invalidité physique découlant d'une blessure est d'au moins 1 000 \$ et d'au plus 40 000 \$ pour l'invalidité physique totale.

3. Cette échelle d'évaluation de l'invalidité physique s'applique à toutes les demandes de règlement présentées après mars 1987.

4. Est par les présentes révoquée l'Ordonnance de la Commission 1982/02 établissant une échelle d'évaluation de l'invalidité physique.

5. La présente ordonnance entre en vigueur le 1er avril 1987.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 20e jour de février 1987.

Président